

Cairo, Egypt, November 9 th , 2025	القاهرة في: ٩ / ١١ / ٢٠٢٥
Attention: Ms. Rasha Mostafa Mousa Head of Disclosure Department The Egyptian Exchange "EGX"	الأستاذة / رشا مصطفى موسى مدير عام إدارة الإفصاح البورصة المصرية
Greetings,	تحية طيبة ... وبعد ،،،
Sixth of October for Development and Investment Company (SODIC) announces that the Company has signed today a financial lease agreement with EFG Financial Solutions S.A.E. for a total amount of EGP 2,940,000,000 (Two Billion Nine Hundred Forty Million Egyptian Pounds). The said agreement will be presented to the Company's upcoming Ordinary General Assembly meeting for approval.	نحيط سيادتكم علماً أن شركة السادس من أكتوبر للتنمية والاستثمار "سوديك" قد قامت اليوم بتوقيع عقد تأجير تمويلي مع شركة إي أف جي للحلول التمويلية ش.م.م. بمبلغ إجمالي قدره ٢,٩٤٠,٠٠٠,٠٠٠ جنيه مصري (اثنان مليار وتسعمائة وأربعون مليون جنيه مصري) ، وسوف يتم عرض العقد المذكور على الجمعية العامة العادية للشركة في اجتماعها القادم للاعتماد.
Best regards, Sixth of October for Development and Investment Company "SODIC" S.A.E.	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،، شركة السادس من أكتوبر للتنمية والاستثمار "سوديك" ش.م.م. 

